
Vragen van Hart voor Hilversum voor wethouder Wolthers over OV-nachtverbinding 

 

In het Coalitieakkoord 2018-2022 ‘Aan de slag’ staat: ‘Als Hilversum gaan we in deze 

collegeperiode een OV-nachtverbinding met Utrecht en Amsterdam realiseren’. Zie 

verder onderstaand hoofdstuk uit het Coalitieakkoord: 

OV 

De efficiëntie, klantvriendelijkheid en duurzaamheid van het OV kan door innovatie 

verbeteren. 

We creëren ruimte om op dit gebied pilots uit te voeren. Een voorbeeld is dat we verkennen of 

er een slimme, snelle en directe OV-verbinding kan komen tussen station Hilversum en de 

werklocaties Media Park en Arenapark.  

Voor de nieuwe bus-concessieperiode (2021-2031) zetten we in op doelgerichte 

aanbestedingscriteria. 

Als Hilversum gaan we in deze collegeperiode een OV-nachtverbinding met Utrecht en 

Amsterdam realiseren.  

We zetten ons in voor een verplaatsing van het perron van station Sportpark. 

En we nemen in de Regionale Samenwerkingsagenda op dat de regio zich sterk maakt voor 

het realiseren van een verdiept spoor. 

Vragen: 

 Zijn hier al eerste stappen/overleggen in gezet?  

 En zijn er al concrete data te noemen mbt realisatie? 

 

Ron Lancé 

Hart voor Hilversum 

 


